
 
 

Interpellation till Socialnämndens ordförande med anledning av att 
Migrationsverket begär kommunernas hjälp med frivillig återvandring. 
Sverigedemokraternas  integrationsreform Ekerömodellen, innehåller ett centralt avsnitt innehållande 
förslag kring ett kommunalt arbete kring frivillig återvandring. Tidigare under våren avhandlades  vår 
motion , vilken tog sin grund i just denna reform, om ett förstärkt arbete av Ekerö kommun kring just 
återvandringsfrågan. Motionen förkastades, och motiveringen till avslaget lämnades av 
Socialnämndens ordförande Ove Wallin,  som menade att frågan inte är kommunal, utan att  ansvaret 
ligger på Migrationsverkets bord och ska så fortsätta att göra. 

Det paradigmskifte som vi nu ser, kring migrationspolitiken i vårt land, innebär förändringar i 
Migrationsverkets uppdrag. Just i detta nu söker man aktörer kring informationsinsatser och 
samverkansprojekt, där man efterlyser medverkande kommuner. 

Mot bakgrund av av den debatt som fördes kring vår motion om frivillig återvandring och 
Migrationsverkets nu öppna vilja att kommuner ska ingå i förstudier och i samverkan kring just 
återvandring, vill jag ställa följande frågor: 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag ställa följande frågor: 

- Är det Socialnämndens ordförande Ove Wallins och nuvarande stryres avsikt att Ekerö kommun ska 
ansöka om att ingå i förstudien om samverkan kring frivillig återvandring? 

- Anser Socialnämndens ordförande Ove Wallin och nuvarande styre att ett väl utvecklat arbete kring 
frivillig återvandring, kan anses vara positivt, såväl för den enskilde individen som för Sverige som 
land? 

 

För Sverigedemokraterna Ekerö 
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